
 

CDA nieuws augustus/september 2024 

De onderwerpen van deze nieuwsbrief zijn besproken in diverse bijeenkomsten. 

 

Burgemeester Anton Ederveen  

Zeer recent heeft onze CDA burgemeester Anton Ederveen aangegeven niet te gaan voor een vierde 

termijn. Ondanks goed functioneren gedurende de afgelopen periodes en zijn grote liefde voor 

Valkenswaard, gaat hij voor een andere uitdaging elders. Dit betekent dat de raad in oktober as 

formeel de vacature opent, met wellicht een iets gewijzigd profiel, voor een andere burgervader. 

Daarnaast zal Anton tot maart 2025 zijn rol als burgemeester nog invullen en dan formeel afscheid 

nemen van onze gemeente.    

 

Wie volgt wethouder Geldens op?  

De gemeenteraad heeft in meerderheid van stemmen in juli jl wethouder Theo Geldens ontslagen. De 

CDA fractie steunde dit ontslag niet. Ondanks dat de procedure van het Eurocircuit niet de gewenste 

uitkomst had, heeft wethouder Geldens heel veel goede zaken gedaan voor onze gemeente.  De CDA 

fractie vond dat dit proces alleen maar verliezers kent en dat de burgers van Valkenswaard wellicht 

alleen hierdoor maar te maken krijgen met wederom vertragingen in de beleidsvorming. 

Desalniettemin, de wereld gaat door en recent hebben oa alle fractievoorzitters met een zgn 

verkenner gesproken over “hoe nu verder”.  Ook de CDA fractievoorzitter heeft met hem gesproken 

en aangegeven dat CDA fractie door wil met 4 wethouders. Wij vinden dat de partij H&G allereerst 

aan de  beurt is om een nieuwe wethouder te leveren en dat het huidige raadsprogramma voldoende 

houvast heeft voor iedereen dat dit niet moet worden aangepast. Begin september is er een zgn 

heidag voor de voltallige raad voor discussie, en dan zal de verkenner zijn verslag doen van de diverse 

gesprekken. Ik informeer u daarna over het vervolg.             

 



 

De Pionier 

Tijdens de commissievergadering van de raad van 5 sept zal de CDA fractie haar fiat geven aan de 

ver/nieuwbouw van de basisschool/ kindcentrum Pionier. Daar komt dan naast een basisschool, ook 

een kinderopvang, een beweegcentrum (2 zalen) op poten boven het speelplein aan de achterzijde 

en een buurthuis. De basisschool wordt gebouwd met een beoogde ruimte voor 167 kinderen.  De 

fractie is nog wel benieuwd naar de plek voor de vervangende huisvesting! Als de raad ja zegt tegen 

deze plannen, kan de bouw eindelijk starten in 2025. 

    

Veilige Geenhovensedreef  

Het college heeft aangegeven dat na onderzoek met oa buurtbewoners, Veilig Verkeer Nederland en 

de Fietsersbond, er een Verkeer Regel Installatie komt bij de afslag naar de Wedert en het zebrapad 

bij de school extra aandacht krijgt. De raad zal in september oa besluiten voor de aanleg van een zgn 

iVRI (i voor intelligente verkeersinstallatie) bij de Pastoor Heerkensdreef.  De CDA fractie hoopt dat dit 

(naast informatie aan de jeugd over verantwoordelijk gedrag in het verkeer) leidt tot een veilige 

oversteek.   

     

Restaurant de Bommel  

Het college heeft aangegeven dat de eigenaar van restaurant de Bommel in Valkenswaard zijn 

pand wil slopen om een herontwikkeling te starten naar woningen. De raad zal middels een 

denktanksessie bij de ontwikkeling hiervan betrokken worden. De CDA fractie meent dat de 

huidige gebruikers (bv verenigingen) een vergaderruimte in Dommelen moeten kunnen 

behouden. Helaas heeft de meerderheid van de raad in een recente bijeenkomst aangegeven 

dat zij een voorstander zijn van alleen woningbouw. Opnieuw verliest een woonkern van 

Valkenswaard weer een ontmoetingsplek. Het voorstel van de CDA fractie om in deze 

nieuwbouw van woningen ook een ruimte voor ontmoeten op te nemen, vond geen steun. Nu 

is wel het college aan zet om met de eigenaar het plan verder uit te werken.     



 

Nieuwbouw Woningbelang  

Woningbelang wil boven het huidige pand verbouwen tot 2 etages voor zichzelf en 2 etages er 

op voor 19 appartementen. De CDA fractie steunt wel deze plannen voor betaalbare woningen 

maar begrijpt niet waarom Woningbelang een ontheffing krijgt voor het niet zelf aanleggen 

van een parkeervoorzieing op haar grondgebied.    

 

Bericht van CDA vertegenwoordiger Waterschap Wim van Hulst 

Doet De Dommel alles eraan om wateroverlast te beperken? 

Al in 2023 waren er maanden met veel meer regen dan gemiddeld. Voor en na nieuwjaar was 

de hoeveelheid regen erg veel. Echter de meningen verschillen of het waterschap al het 

redelijke  aan deed om overlast door te hoog grond- en beekwaterpeil  te beperken, door 

beekwater zoveel mogelijk weg te laten stromen. 

Waterschap De Dommel heeft een tic over gehouden van de droogte van eerdere zomers. 

Daardoor vindt men afvoer iets vervelends. Ook wil men graag een beek, waarin zowel in de 

stromende delen als de oevers waterleven zich goed kan ontwikkelen, de natuur. Het hoort bij 

de natuur van beken dat bij veel regen naastliggende gronden onder water komen te staan. Bij 

bossen langs Dommel, Keersop en Tongelreep is dergelijke inrichting van gronden naast 

beken prima. 

Echter als je ook grasland langs de beken onder water zet, of nabij woonwijken of 

volkstuinen, veroorzaak je overlast. Beter kan je dan de beek dit water laten afvoeren. Om 

afvoer te kunnen sturen, moet je stuwen hebben. Dat is althans de inbreng van het CDA in het 

bestuur van waterschap De Dommel bij het punt “evaluatie wateroverlast”. Waar sommige 

anderen vinden dat een natuurlijke beek ideaal is, en best overlast mag geven. Dus of we de 

huidige waterschapsaanpak krijgen bijgesteld nog maar de vraag. 

  

Is De Dommel nu vuil of schoon? 

Door publiciteit over de lozingen van de zinkfabriek in Nyrstar in Neerpelt op de Dommel, 

ontstond het beeld dat de Dommel erg vervuild is. Dit voedde dan weer zorgen dat groenten 

uit volkstuinen, die wel eens overstroomd zijn door de Dommel, te vervuild zouden zijn om 

op te eten. Recent onderzoek door de gemeente toonde aan dat die vervuiling niet zó erg is. 

Vergeleken met vroeger is de Dommel nu veel schoner. Eerst loosden de zinkfabrieken erg 

vervuild afvalwater. Ook het rioolwater van dorpen als Neerpelt, Hamont en Achel ging 

zonder zuivering in de Dommel resp. Tongelreep. Dus ja, toen was de Dommel erg vies. 

Inmiddels blijkt dus nu een overstroming van de Dommel van je moestuin niet te leiden tot 

vervuilde groente. Ook kan je prima kanoën op de Dommel, en als je dan een keer wat 

Dommel water binnen krijgt als je kano omslaat krij je niet zoveel vervuiling binnen dat je er 

ziek van wordt. Toch is de Dommel nog altijd niet helemaal schoon. Toch nog wat teveel 

zware metalen doordat deze van vroeger uit in het grondwater zitten. Ook de huidige lozing 



van Nyrstar voldoet aan Vlaamse normen, maar niet aan de strengere Nederlandse. Nog altijd 

zijn er afgelegen huizen in België waarvan het rioolwater zonder zuivering de beek op gaat. 

Dus veilig zwemmen, of  koeien laten drinken, of gras laten opeten dat onder water heeft 

gestaan, of Valkenswaardse vis eten; ik zou het nog altijd afraden. Dus schoon maar toch niet 

helemaal. 

Per saldo wil CDA fractie ook aandacht vragen voor die straten in onze gemeente waar 

bij zware regenbuien een grote wateroverlast veroorzaken 

Vragen van leden/burgers 

Over vragen mbt specifieke onderwerpen die bij de gemeenteraad aan de orde komen maar 
ook andersoortige reacties, u bent altijd welkom om uw gedachten te delen met de fractie!   

De CDA-fractie.  


